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Protokół Nr 1 

 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne odbytego w dniu               

17 grudnia 2010 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem. 

 

Początek posiedzenia : godz. 13.45 

Posiedzeniu przewodniczył radny Pan Andrzej Pawlik - przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Na posiedzeniu obecni byli radni według załączonej listy obecności. 

W posiedzeniu uczestniczył  Pan Mieczysław Stępień Wójt Gminy. 

Porządek obrad : 

1. Sprawozdanie z działalności spółki wodnej. 

2. Informacja o działalności izb rolniczych. 

3. Informacja w sprawie bezpieczeństwa ruchu na drodze K - 48. 

4. Sprawy różne. 

 Posiedzenie Komisji otworzył  radny Pan Andrzej Pawlik i powitał zebranych. 

 ad 1. Przewodniczący posiedzenia poprosił pracownika Urzędu Gminy Pana 

Stanisława Barula o przedstawienie sprawozdania z działalności spółki wodnej. 

Radni po wysłuchaniu sprawozdania nie zgłaszali żadnych dodatkowych pytań. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oświadczył, że na początku roku 2011 Komisja 

Rewizyjna ma zamiar skontrolować dokumenty finansowe za lata 2008, 2009 i 2010. 

 ad 2. W sprawie działalności izb rolniczych wstępna informacje złożył Pan 

Stanisław Barul inspektor Urzędu Gminy w  Poświętnem, który  omówił zadania 

izb rolniczych. Dodatkowych informacji udzielił radny Pan Marian Kacprzak, który 

jest członkiem izb rolniczych  - przedstawicielem z terenu Gminy Poświętne.  

 ad 3. W tym punkcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej, na prośbę  Pana 

Przewodniczącego głos zabrał Wójt Gminy Pan Mieczysław Stępień, który 

poinformował o przebiegu konsultacji, która miała miejsce w Generalnej Dyrekcji 

Dróg Publicznych i Autostrad w Warszawie oraz przedstawił mapę z ostatecznym 
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wariantem projektu budowy drogi krajowej, przewidywany termin rozpoczęcia tej 

inwestycji to 2015 rok. 

 ad 4. W sprawach różnych radny Worach zapytał o możliwości ułożenia 

odcinka chodnika w Brudzewicach, a radny Świąder o remont przepustu pod drogą 

na Małoszycach i poprzez właściwe zabezpieczenie przepustu barierką bądź inne 

oznakowanie. 

 Po wyczerpaniu spraw z przewidzianego porządku posiedzenia, 

Przewodniczący   zamknął posiedzenie i podziękował radnym za udział. 

  Na tym posiedzenie komisji zakończono o godz. 15.45. 

 

  Przewodniczący Komisji 

Protokołowała:       Andrzej Pawlik 

 Anna Duraj 

 

Członkowie Komisji: 

Kacprzak Marian      .......................................................................  

Świąder Grzegorz   ....................................................................... 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

Worach Mieczysław      ........................................................................ 

 

 


